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Stadsfullmäktige i Lovisa stad 

 

Fullmäktigemotion 

 

Arrendeavtal för fastigheter som staden äger och arrenderar ut 

 

I samband med försäljningen av fastigheten Krouvinmäki har det kommit fram att det inte funnits ett 

skriftligt arrendeavtal för fastigheten och att inget arrende har uppburits sedan den övergått från Strömfors 

till Lovisa stad.  

På grund av detta föreslår vi undertecknade att  

stadsstyrelsen omedelbart granskar att alla utarrenderade fastigheter som styrelsen förvaltar har 

skriftliga och tidsenliga arrendeavtal  

Lovisa 14.2.2018 

 

Kari Hagfors (m.fl.) 


